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Raadadviescommissie Bestuur 
(14590\.....) 

 

BESLUITENLIJST 
 
 
Datum  : dinsdag 11 september 2012 
Tijd  : 21.00 uur 
Plaats  : raadzaal gemeentehuis Neerijnen 
 
Aanwezig : de heer T. Kool (commissievoorzitter), de heer C. Nijhoff (raadslid GBN),  

  mevrouw P. van Kuilenburg (raadslid GBN), de heer F.C.M. van het Hoofd  
  (raadslid CDA), de heer J.H.F. Gelens (burgercommissielid CDA), de heer  
  L.D. van Lith (raadslid VVD), mevrouw W.H. Hooijer-Horstman  
  (burgercommissielid VVD), de heer H. Mulder (raadslid SGP), mevrouw  
  H.B. Challik (raadslid PvdA), de heer H. de Jong (burgercommissielid PvdA),  
  de heer drs. E.J. van Tellingen (onafhankelijk raadslid VT), de heer K.G.  
  Steenbergen (raadsgriffier), de heer A.J. van Hedel (burgemeester), de heer S. 
  van den Heuvel (wethouder) en de heer ing. H.A.Verwoert (wethouder). 
 

Afwezig : de heer F.A. Beukers (raadslid LB), de heer G.C. Ton (burgercommissielid  
    LB), de heer D. Nijhoff (burgercommissielid SGP) en de heer A.P.M.Veeken  
    (raadslid GBN). 
 
Nr. Omschrijving agendapunt 
1. Opening 
 De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. Er is een 

bericht van verhindering ontvangen van de heer Beukers (LB), de heer Ton (LB), 
de heer Nijhoff (SGP) en de heer Veeken (GBN). De heer Veeken wordt 
vervangen door mevrouw Van Kuilenburg (GBN). 
 

2. Spreekrecht burgers 
 In deze vergadering is geen gebruik gemaakt van het spreekrecht. 

 
3. Vaststelling agenda 
 De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 

 
4. Presentaties 
4.1 I&O-research: de heer R van de Peppel (directeur) geeft een toelichting op het 

rekenkamerrapport “met digitale dienstverlening op de goede weg?” 
 

5. Besluitenlijst van de vergadering van 20 juni 2012 (inclusief de Lijst toezeggingen) 
 De heer De Jong (PvdA) verzoekt het college om één verantwoordelijk collegelid 

aan te wijzen die aanspreekbaar is voor de voortgang van het MFC-Haaften. Voor 
zover bekend is wethouder Van den Heuvel aangewezen om dit voor Haaften 
belangrijke project te begeleiden, maar ook andere collegeleden schieten daar 
constant tussendoor. Vooruitkijkend maakt hij zich dan ook ernstige zorgen, 
getuige de miscommunicatie en non-communicatie die daardoor nu al is ontstaat in 
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de “soap van Haaften”. Om een voorbeeld te noemen: de werkgroep heeft 3 jaar 
geleden al unaniem een naam bedacht voor het MFC, te weten “Brede Steeg”. 
Krijgen ze van een collegelid het advies om op 25 oktober een wedstrijd te houden 
voor het bedenken van een naam! Nog een ander voorbeeld: al geruime tijd is 1 
september als datum geprikt om de eerste steenlegging te laten plaatsvinden. Plots 
wordt die datum doorgeschoven, terwijl de verantwoordelijke wethouder op 23 juli 
nog een goed gesprek hierover had met de dorpsraad, waarin 1 september nog eens 
is bekrachtigd. 
De heer Nijhoff (GBN) onderstreept het betoog van de heer De Jong en zegt daar 
ook zelf al eens verhelderende vragen over te hebben gesteld. 
Wethouder Van den Heuvel zegt al maanden geleden 1 september in zijn agenda 
te hebben gezet. Dit is daarna doorgeschoven naar 8 september. 
Burgemeester Van Hedel vindt het jammer dat het gevoel van miscommunicatie 
in Haaften overheerst. Beter organiseren van de communicatie daar is hij het mee 
eens, wat dient te leiden tot minder miscommunicatie in de toekomst. Hij is zelf bij 
de Dag van Haaften geweest wat bijzonder succesvol was. 
De heer Nijhoff (GBN) vraagt of die eerste steenlegging nu wel geregeld is. 
De heer De Jong (PvdA) zegt dat afgelopen zaterdag de “dag van Haaften” is 
geweest en dat de werkgroep nu de reactie van het college afwacht, voor de datum 
waarop de eerste steenlegging wel zal plaatsvinden. 
Wethouder Verwoert verwijst naar de vorige besluitenlijst, daarin is te lezen dat 
hij heeft aangegeven, dat er onduidelijkheid was of er een bezwaar was 
binnengekomen op de vergunningverlening wat tot het uitstel heeft geleid. 
De voorzitter concludeert dat het college de communicatie zal verbeteren en dat 
zij tijdig contact opneemt met de werkgroep. 

 De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld. 
 

6.1 Lijst ingekomen stukken 
Advies De lijst ingekomen stukken kan v.w.b. de raadadviescommissie Bestuur als 

hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 
 

6.2 Mededelingen 
- portefeuillehouders 
- programmaraden Regio Rivierenland/Algemeen Bestuur 
- commissieleden 

 Burgemeester Van Hedel meldt dat er in juli een brief is binnengekomen van de 
Raad van State, waarin zij aangeeft aanleiding te zien om het onderzoek in de zaak 
Bestemmingsplan “verplaatsing griendbedrijf te Hellouw” te heropenen. Daarvoor 
vraagt de RvS aan u als raad om een tweetal technische vragen te beantwoorden 
voor 17 september 2012. Dit verzoek is helaas niet via de griffie gelopen en dus 
niet op de Lijst ingekomen stukken voor uw raadsvergadering van 20 september 
geplaatst onder de categorie C (mandatering voor het afdoen aan het college), maar 
ambtelijk opgepakt. De uitgaande brief is nu in concept gereed om namens uw 
gemeenteraad verzonden te worden aan de RvS, doch procedureel gezien heeft 
over die beantwoording nu geen besluitvorming binnen uw raad plaatsgevonden. 
De heer Nijhoff (GBN) vraagt of het juridisch zo wel akkoord is.  
Burgemeester Van Hedel weet dat zo niet. Hij zal laten navragen of het mogelijk 
is om enige uitstel voor de beantwoording te krijgen via de RvS, zodat het toch nog 
ter besluitvorming kan worden voorgelegd. Maar stel dat ze dat niet geven kan dan 
worden uitgegaan van een positieve grondhouding van de commissie. 
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De heer Van Lith (VVD) zegt dat getracht moet worden om de beantwoording 
verdaagd te krijgen tot de 20ste. 
De heer Nijhoff (GBN) geeft aan dat we donderdag ook nog een commissie 
Ruimte hebben, waarin een terugkoppeling kan worden gegeven van het verzoek 
aan de RvS. 
Burgemeester Van Hedel zegt te gaan proberen om de beantwoording verdaagd te 
krijgen tot de 21ste. 
De heer Van Lith (VVD) voegt toe, dat mocht de RvS hiertoe niet genegen zijn, 
de uitgaande brief aan te vullen met een extra vermelding, “behoudens 
goedkeuring van de raad op 20 september 2012”. Dan kan hierover toch 
besluitvorming plaatsvinden. 
De heer Mulder (SGP) vraagt of het college niet gemandateerd is om een 
dergelijke brief voor de raad af te doen. 
De voorzitter vraagt of er een mogelijkheid is om de uitgaande brief en de 
ingekomen brief digitaal aan de raadsleden te verstrekken. 
Toezegging burgemeester Van Hedel: hij zal navraag laten doen bij de RvS of 
verdagen van de beantwoording mogelijk is tot de 21ste en het dan ter 
besluitvorming aanbieden bij de vaststelling van de agenda in de gemeenteraad van 
de 20ste. Ook zal hij het procedureel/juridisch laten uitzoeken. 
 
Wethouder Verwoert meldt dat de mislukte poging om de Floriade naar het 
Rivierengebied te halen is geëvalueerd. Evaluatie is digitaal verstrekt. Regionaal 
nu afgesproken dat om in de toekomst dergelijke teleurstellingen te voorkomen er 
vanuit het AB van de Regio een voorstel naar de gemeenten zal komen hoe we hier 
mee om zullen gaan. 
 

7. Stukken ter advisering 
7.1 Voorstel tot instemming met de conclusies en aanbevelingen uit het rapport “met 

digitale dienstverlening op de goede weg?” van de Rekenkamercommissie 
Neerijnen (2012-06-14789) 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd, waarbij 
opgemerkt dat het raadsbesluit wordt aangevuld met een extra beslispunt waarin 
het college wordt opgeroepen om voor het einde van dit jaar te rapporteren (plan 
van aanpak) over hoe om te gaan met de aanbevelingen. 
 

7.2 Voorstel tot vaststelling van de beleidsnotitie “samen voor een veilig Neerijnen 
2012-2015” (2012-06-15381) 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 
 

7.3 Voorstel tot vaststelling van het Vergaderschema 2013 voor de vergaderingen van 
de gemeenteraad en de raadadviescommissies gemeente Neerijnen 
(2012-06-10339) 

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.  
 

8. Rondvraag 
 De heer De Jong (PvdA) vraagt of het college op de hoogte is van het feit dat er 

camera’s zijn aangebracht op lantaarnpalen langs de doorgaande weg tussen 
Haaften en Hellouw. 
Burgemeester Van Hedel antwoordt dat die er niet zijn opgehangen in het kader 
van de openbare orde en veiligheid, maar door de Provincie in het kader van de 
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verkeersbeheersing. 
 
De heer De Jong (PvdA) zegt te hebben gezien dat de Regionale visie recreatie en 
toerisme is binnengekomen. Hij vraagt de wethouder of die gelijktijdig met de 
Neerijnense visie recreatie en toerisme geagendeerd zal worden in de raadcyclus 
van november 2012. 
Wethouder Verwoert zegt dat recreatie en toerisme thuis hoort in de 
raadadviescommissie Ruimte, vandaar dat hij daar donderdagavond een 
mededeling over had willen doen. Het ligt inderdaad in de planning om beide 
visies in de raadcyclus van november te agenderen. 
 
De heer Nijhoff (GBN) wenst het ingekomen stuk van de Inspectie Leefomgeving 
en Transport bij het college onder de aandacht te brengen, daar dit volgens hem 
niet tot de raadcyclus van november kan wachten om daar actie op te ondernemen. 
Het gaat om een onderzoek naar het “gemeentelijk toezicht op de brandveiligheid 
van zorginstellingen”. 
Burgemeester Van Hedel zegt dat hij hierop al actie heeft ondernomen, het 
verzoek is al uitgezet bij de brandweer. We weten echter nog niet wie het interview 
heeft gegeven, dat zoeken we uit. Maar gezegd kan worden dat de zorginstellingen 
in de gemeente Neerijnen wel degelijk regelmatig worden gecontroleerd op 
brandveiligheidseisen en dat alle instellingen hieraan voldoen. 
 
Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) vraagt of de andere dorpen ook nog in 
aanmerking komen voor glasvezelkabel, of dat het beperkt blijft tot Waardenburg 
en Haaften. 
De heer Van Lith (VVD) zegt dat de bewoners van Opijnen ook al zijn benaderd. 
 
Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) zegt het jammer te vinden dat het college heeft 
besloten om de burgeravonden niet meer te spreiden en er 3 in 1 week te proppen. 
Tevens zegt ze niets te voelen voor clustering van dorpen en ziet zij meer in 1 
avond per dorp, waarbij het voltallige college aanwezig is. De nu gekozen opzet 
geeft raadsleden onvoldoende de mogelijkheid om bij alle avonden aanwezig te 
kunnen zijn. Ook is geopperd in het Presidium om burgers in de gelegenheid te 
stellen om zelf thema’s in te brengen. 
De heer Mulder (SGP) merkt op dat het college duidelijk een andere insteek van 
de burgeravonden heeft gekozen. 
De heer Van het Hoofd (CDA) gooit de handdoek in de ring. Hij begrijpt door de 
opstelling van het college dat zij bij de burgeravonden liever geen raadsleden zien, 
benoem dat dan gewoon. 
Toezegging burgemeester Van Hedel: hij antwoordt dat het verzoek vanuit het 
Presidium opnieuw in het college aan de orde is geweest. De uitkomst daarvan 
heeft hij gecommuniceerd met de leden van het Presidium. Raadsleden zijn wel 
welkom, maar de avonden zijn primair bedoelt voor interactie tussen de burgers en 
het college. Maar gezien de discussie die dit ook nu weer oplevert zal hij het nog 
eens in het college bespreekbaar maken, waarbij hij tegelijkertijd aangeeft dat het 
college hierin een eigen verantwoordelijkheid heeft. 
De heer Van Lith (VVD) heeft begrip voor de rol van het college in dezen, maar 
verzoekt het college om de rol van de raad hierbij niet uit te sluiten. 
Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) merkt nog op dat ze het niet verstandig vindt 
dat dorpen hiervoor zijn samengevoegd en verzoekt nogmaals om de planning te 
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herzien tot 1 avond per maand, waardoor de raadsleden in ieder geval de 
gelegenheid wordt geboden om erbij aanwezig te zijn. 
De heer Van Tellingen (VT) heeft het in het Presidium ook al aangegeven, maar 
blijft het jammer vinden dat de avonden niet tot stand kunnen komen in 
samenspraak tussen college en raad. 
 
De heer Van Lith (VVD) komt terug op het krantenartikel dat is verschenen over 
de vele brandjes in Ophemert. Er is wellicht een pyromaan actief, welke 
maatregelen worden daar tegen ondernomen. 
Burgemeester Van Hedel zegt dat de politie en hij er bovenop zitten en wenst hier 
spoedig een einde aan te maken. Er wordt meer dan gebruikelijk aandacht aan 
besteed. 
 

9. Sluiting 
 De voorzitter sluit de vergadering om 23.05 uur. 

 
 
Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Bestuur 
d.d. 31oktober 2012 
 
De raadsgriffier,   De voorzitter, 
 
 
 
 
K.G. Steenbergen   T. Kool 


